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ACTA NÚM. […] 
 
Comissió d'Investigació: 
  
Armand Sánchez Bonastre 
Miguel Chillón Rodríguez 
  
Eduard Jose Cunilleras 
Montserrat Llagostera Casas 
Iván Martínez Flores 
Màrius Martínez Muñoz 
José Luis Molina González 
Carme Molinero Ruiz 
Xavier Navarro Acebes 
Lidiane Nunes de Castro 
Joan Pujol Torres, en substitució de Pilar Orero 
Clavero 
Nerea Roher Armentia 
Maria Gemma Rubí Casals 
Rosa María Sebastián Pérez 
  
  
 
Comissió de Transferència de 
Coneixement i Projectes Estratègics: 
 
Rosa María Sebastián Pérez 
Jordi Carrabina Bordoll 
Jordi Hernández Sánchez 
Amparo Huertas Bailén 
Iván Martínez Flores 
Jordi Pàmies Rovira 
Carles Pedret Ferré 
Raquel Piqué Huerta 
Armand Sánchez Bonastre 
David Sánchez Solbes 
Gemma Garcia (Degana facultat de ciències)   
 
No assisteixen a la reunió per part dels membres de la Comissió d’Investigació els 
senyors Francesc Josep de Rueda Roige i Eloi Esparraguera Espuña.  
 
No assisteixen a la reunió per part dels membres de la Comissió de Transferència de 
Coneixement i Projectes Estratègics  els senyors Sergi Olivera Maneu, José Francisco 
Pérez Hernandez, Raquel Piqué Huerta i Maria Saña Seguí. 
 
 
 
S’han excusat d’assistir-hi els senyors Edelmira Rosa Badillo Jiménez, Virginia Luzón 
Fernández, Pilar Orero Clavero, Xavier Verge Mestre, Ramón Vilanova Arbós. 
 
Hi assisteixen, amb veu i sense vot, Assumpció Malgosa Morera, delegada del rector 
per a Política Científica, Carme Nogués Sanmiquel, adjunta al Vicerectorat d’Innovació 
i de Projectes Estratègics,  Anabel Poveda Barbero, cap de l’Àrea de Gestió de la 
Recerca, Xavier Vallvé Sanchez, cap de la Oficina de Valorització i Patents i Àngels 
Osuna Torres, cap de la Unitat de Gestió de Recursos de l’Àrea de Gestió de la Recerca.  

A les 15.30 h del dia 20 de maig de 
2021, es reuneixen, en sessió ordinària, 
per videoconferència i sota la 
presidència del vicerector de Recerca i 
de Transferència, Armand Sánchez 
Bonastre, i sota la vicepresidència de la 
vicerectora d’Innovació i de Projectes 
Estratègics, Rosa María Sebastián 
Pérez, els membres de la Comissió 
d’Investigació i els de la Comissió de 
Transferència de Coneixement i 
Projectes Estratègics assenyalats al 
marge.  
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Hi actua com a secretari Pedro de Alcántara-García Briones, cap del Gabinet Jurídic. 
 
Ordre del dia 
 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior. 
2. Informe dels vicerectors. 

 
Comissió d’Investigació: 
 

3. Presentació de l’informe d’activitat de l’Institut de Govern i Polítiques Públiques 
(IGOP). 

4. Programa d’ajudes per a la requalificació del sistema universitari del Ministeri 
d’Universitats. 

5. Aprovació, si escau, de la supressió d’un CER. 
6. Informe sobre EGRETA.  
7. Informe sobre la política de Ciència Oberta i aprovació dels criteris d’adjudicació 

APC. 
8. Aprovació, si escau, d’una nova convocatòria de re-assignació de TSR. 
9. Informe sobre política de comunicació dels grups de recerca. 
10. Aprovació, si escau, de sol·licitud d’IVU.  
11. Aprovació, si escau, de sol·licituds de reconeixement d’activitats de recerca. 
12. Aprovació, si escau, d’adscripcions i desadscripcions d’investigadors a instituts 

propis o centres de recerca.  
 
Comissió de Transferència de Coneixements i Projectes Estratègics: 

 
13. Informe de resultats d’un projecte de la convocatòria Proof of Concept. 
14. Afers de tràmit. 
15. Torn obert de paraules. 

 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
La sessió d’aquesta comissió es desenvolupa a distància, a l’empara de l’article 6 del 
Decret llei 8/2020, de 24 de març, de modificació parcial del Decret llei 7/2020, de 17 de 
març, de mesures urgents en matèria de contractació pública, de salut i gestió de residus 
sanitaris, de transparència, de transport públic i en matèria tributària i econòmica, i 
d’adopció d’altres mesures complementàries, i de la Instrucció de la UAB 9/2020, que 
modifica la Instrucció 5/2020, sobre l’organització de reunions urgents a distància dels 
òrgans de govern col·legiats generals davant l’emergència sanitària decretada a causa 
de la COVID-19. 
  
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
 
La Comissió d’Investigació aprova, per assentiment, l’acta de la sessió del 15 
d’abril de 2021. 
  
La Comissió de Transferència de Coneixements i Projectes Estratègics de la UAB 
aprova, per assentiment, l’acta del 15 d’abril de 2021. 
 
 
2. Informe dels vicerectors 
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El vicerector de Recerca i de Transferència informa (i) que els Ministeri de Ciència i el 
d’Universitats estan treballant la modificació de la LOSU i la Llei de la Ciència. La UAB 
ha fet comentaris als dos textos articulats presentats. Es preveu que la seva tramitació 
parlamentària sigui a la tardor. (ii) Comenta que s’ha fet públic que hi haurà una 
conselleria de recerca i universitats al Govern de la Generalitat. Aquesta conselleria 
passa a ser de Junts per Catalunya. (iii) S’ha tancat dos convocatòries del Ministeri amb 
fons de Next Generation: proof of concept i línies estratègiques. A la convocatòria Proof 
of Concept la UAB ha presentat 25 peticions i a la convocatòria de línies estratègiques, 
la UAB ha presentat 11 peticions. (iv) Comissió de recerca i transferència del CIC va 
celebrar una nova reunió el proppassat 12 de maig de 2021 en la qual es va tractar el 
CORA i el tema de l’accés obert al CSUC. Es va parlar del repositori de dades i portal 
de recerca. Van informar dels fons REACT de Next Generation.  
 
La vicerectora d’Innovació i de Projectes Estratègics informa de les convocatòries d’ajuts 
a la recerca / transferència. Comenta que hi ha una interessant per finançar l’adquisició 
d’equipament científic la qual no exigirà el co-finançament de la Universitat. També 
comenta una convocatòria internacional lligada a projectes europeus co-finançats. 
Europa Excel·lència: ajuts a investigadors guardonats amb un European Research 
Council però que no han estat beneficiaris d’ajuts per falta de disponibilitat 
pressupostària.  
 
Tot seguit, el president obre un torn de paraules, en el qual es parla de l’estat de 
tramitació de les propostes de modificació legislatives (LOSU i ciència) i de la possibilitat 
d’obtenir els esborranys. En relació amb la modificació de la LOSU es pregunta si es vol 
estabilitzar els investigadors Ramón y Cajal. Es valora les figures contractuals del 
‘personal investigador’ i/o ‘Directors d’investigació que provenen del conveni col·lectiu 
del PDI de les universitats públiques catalanes. Fora interessant que s’incloguessin 
aquests figures a la LOSU i que l’acreditació d’I3 es permetés habilités per cobrir la 
borsa del 15% que es reserva anualment de la taxa de reposició la qual té una caducitat 
de 3 anys.  
  
 

PUNTS ESPECÍFICS DE LA COMISSIÓ D’INVESTIGACIÓ 
 
3. Presentació de l’informe d’activitat de l’Institut de Govern i Polítiques Públiques 
(IGOP). 
 
El president presenta a Ismael Blanco, director de l’Institut de Govern i Polítiques 
Públiques (IGOP), que exposa l’activitat de l’Institut (annex núm. 1). El senyor Blanco 
identifica la missió i l’objectiu del centre i les dues línies de recerca. Fa una breu 
explicació dels orígens el 1990 quan es va crear com a grup de recerca d’anàlisi política, 
posteriorment el 2002 va ser acreditat com a centre especial de recerca i el 2006 va 
obtenir el reconeixement oficial com a institut de recerca propi de la UAB. La seva missió 
és impulsar la recerca, formació i transferència social en l’àmbit del govern i  les 
polítiques públiques, des d’una mirada interdisciplinària, combinant l’excel·lència 
acadèmica amb la incidència en la realitat social. Des del punt de vista de la recerca 
comenta que la mateixa s’estructura en dos grups SGR: AGAPP i URGOCIS, disposà 
d’un doctorat propi fins el 2015 i ara és compartit amb relacions internacionals. Destaca 
la presència important en màsters i postgrau (ie. gestió pública). Esgrimeix 28 projectes 
de recerca en els anys 2019 a 2020; actualment hi ha 17 projectes vius. Evolució de la 
recerca bàsica i aplicada al llarg dels últims 10 anys. Explica com altres activitats: 
l’escola d’estiu de l’IGOP, el laboratori de serveis socials i activitats amb transferència 
social del coneixement.  En relació a l’equip humà comenta que disposen de 12 PDI’s, 
22 investigadors de Capítol VI, 7 PAS, 15 doctorands, i 4 alumnes en pràctiques. Informa 
de diversos aspectes de transferència i comunicació i finalitza la seva intervenció 
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indicant com a reptes incorporar més PDI, consolidar estructura de  suport, adaptar 
metodologies de recerca i docència i innovar i reforçar el seguiment de les activitats de 
transferència social.  
 
El president felicita el senyor Blanco per l’activitat desenvolupada per l’IGOP i per les 
dades de l’Institut.   
 
 
4. Programa d’ajudes per a la requalificació del sistema universitari del Ministeri 
d’Universitats. 
 
El vicerector de recerca informa que el 22 d’abril de 2021 es va publicar un conjunt 
d’ajuts derivats del fons Next Generation. Hi ha tres modalitats: Una primera que es 
vehicula a través de les corresponents convocatòries licitades per les Comunitats 
Autònomes. Una segona modalitat d’ajuts que es vehicularan a través de les 
convocatòries licitades pels Ministeris. I, una tercera via d’ajuts, relativa a la 
Requalificació del Sistema Universitari Espanyol on la UAB ha estat beneficiaria d’un 
ajut de 17,5 milions euros a executar en tres anys. Aquests ajuts es divideixen en tres 
línies:  
 
–  Formació d’investigadors post-doctorals. Es denominarà Margarita Salas i implica 

com a mínim el 50% dels 17,5 milions d’euros; 
 
–  Ajuts requalificació adreçats a promoure la mobilitat del professorat universitari; 
 
–  Captació de talent investigador. Es denominarà María Zambrano. 
 
A continuació el vicerector passa a informar dels trets principals dels tres tipus d’ajuts i 
obre un torn d’intervenció amb els membres assistents:  
  
Convocatòria Margarita Salas: Es pretén preparar una convocatòria per formalitzar un 
contracte post-doc per obtenir una plaça de 3 anys, 2 anys a l’estranger i 1 any a una 
universitat espanyola, o, en el seu cas, 2 anys directament a Espanya. El candidat 
decidirà on vol anar i quan tornarà. No assignarà quota a departaments. Tampoc hi 
haurà compromís d’estabilització. Es pretén valorar un 50% el currículum dels candidats, 
un 30% grup/grups on vol anar el candidat i un 20% l’interès acadèmic proposat pel 
candidat. Es vol trobar una homogeneïtat de comissions avaluadores a les universitats 
catalanes i compartir membres externs entre les universitats. Aquest ajut el podrà 
demanar qualsevol doctor de la UAB o doctors d’universitats privades.   
 
S’obre un torn de paraules on es valora positivament l’ajut aconseguit per la UAB, tot i 
que els requeriments imposats plantegen diversos problemes de fer efectius els ajuts, 
ja que en aquest cas s’està pagant un sou a una persona que farà recerca fora de la 
UAB. Es planteja el tema de la durada dels ajuts i de les convocatòries a treure: un parell 
de convocatòries, una de tres anys i una segona més curta de dos anys. Es parla de la 
conveniència d’unificar els criteris d’avaluació de les candidatures. Serà decisió de la 
UAB la ponderació final per àmbits. Es parla que el termini de treure les convocatòries 
serà durant els mesos de juny/juliol de 2021 perquè els candidats puguin presentar les 
sol·licituds el mes de setembre de 2021; les avaluacions de les candidatures al llarg dels 
mesos d’octubre, novembre; el mes de desembre la resolució de la convocatòria i l’inici 
d’execució dels contractes el mes de gener de 2022.  
  
Convocatòria per la requalificació: El vicerector de Recerca informa que està destinat a 
qualsevol professor titular, agregat o lector, que hagi defensat la seva Tesi Doctoral en 
els últims 10 anys, amb la finalitat de que puguin fer estades a Espanya o a l’estranger, 
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o 2 milions euros. Es realitzaran entre  30 o 40 ajuts.  L’ajut cobreix el 120%, el sou més 
un 20% extra.  Per tant, com que ha de renunciar durant 1 any al sou que paga la UAB 
per agafar l’ajut, aquest sou es pot dedicar a cobrir els recursos addicionals. El 120% 
del salari surt dels 17,5 milions. Els  diners que alliberin del Capítol I s’utilitzarà per 
substituir docència. No preveu moltes sol·licituds. Es preveu destinar el 10% dels 17,5 
milions d’euros o, sigui entre 1,7 
 
S’obre un torn de paraules on es pregunta si es disposa de l’estadística del personal 
acadèmic que compleix amb els requisits de la convocatòria ja que sembla que hi ha 
molt poca gent que ho pot demanar.   
 
Convocatòria María Zambrano: El vicerector de Recerca comenta que per aquesta 
convocatòria es pot destinar entre un 35% i 40% dels 17,5 milions d’euros. Aquests ajuts 
consistiran en un sou per investigadors que vinguin a fer recerca a la UAB. Estan 
pensats per captació de talent de recerca i de transferència. Valora que és difícil la 
captació de talent amb uns ajuts de contractes de 3 anys. Preveu que la retribució serà 
una mica superior als investigadors Ramón y Cajal. A diferència dels investigadors 
Ramón y Cajal, els investigadors María Zambrano no tindran el compromís de la 
Universitat de l’estabilització. Es vol preguntar si als investigadors María Zambrano els 
deixaran demanar l’I3 això els obriria la porta de la contractació de la borsa del 15% de 
la taxa de reposició. Es pensa en licitar una convocatòria d’ajuts d’entre 40 o 50 places. 
Si es vol fer un contracte a 3 anys solament podem fer una única convocatòria aquest 
2021. Per tant, el vicerector de Recerca proposa fer una convocatòria d’un mínim de 
places de tres anys de postdocs, amb una quota pels grans àmbits. Es deixaria la  
convocatòria oberta, per veure quines han estat les sol·licituds de participació i desprès 
establir un nombre màxim de candidats per estructures i àmbits de coneixement.    
 
S’obre un torn de preguntes on es comenta la possibilitat que els María Zambrano es 
puguin presentar posteriorment a convocatòries de programes talent per intentar trobar 
una forma d’estabilització d’aquests tipus d’investigadors.   
 
 
5. Aprovació, si escau, de la supressió d’un CER. 
 
El vicerector de Recerca i de Transferència informa que el 14 de març de 2021 el  
Consell de Govern va aprovar la creació del Centre d’Estudis i de Recerca en 
Nanociència i Nanotecnologia. No obstant, vista la falta d’adscripció de personal 
investigador i la inactivitat d’aquest Centre d’Estudis i de Recerca procedeix instar la 
supressió de l’esmentat Centre d’Estudis i de Recerca.  
  
A proposta de la delegada del rector per a Política Científica, la Comissió 
d’Investigació acorda, per assentiment: 
  
PRIMER.- Informar favorablement la supressió del Centre d’Estudis i de Recerca 
en Nanociència i Nanotecnologia. 
  
SEGON.- Elevar els presents acords al Consell de Govern perquè exerceixi les 
seves funcions. 
 
TERCER.- Encarregar a la delegada del rector per a Política Científica l'execució i 
el seguiment d’aquests acords. 
 
QUART.- Comunicar els presents acords al vicegerent de recerca, per tal que porti 
a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
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6. Informe sobre EGRETA.  
 
El president dona la paraula a Ivan Martínez qui explica que el projecte per adquirir un 
nou programari de gestió de la recerca o en terminologia anglesa ‘Current Research 
Information System’ (CRIS) va iniciar-se el 2013 perquè el sistema FENIX creat per  
‘SIGMA A.I.E.’ ja no donava garantia de manteniment. Es va estudiar el 2014 sobre els 
requeriments. El CSUC va proposar adquirir un programari per veure si totes les 
universitats catalanes podien consensuar un únic CRIS. Vàries universitats catalanes 
decideixen desmarcar-se d’aquest projecte conjunt la qual cosa va fer decaure el 
projecte. A partir del 2016 es demana un ajut FEDER per finançar l’adquisició del nou 
CRIS i en 2017 la UAB va aconseguir l’ajut. Es va promoure una primera licitació per 
adquirir el CRIS la qual va quedar deserta per falta d’ofertes. El 10/01/2018 es va enviar 
a publicar la licitació número 48/2017 per l’adquisició subministrament d’un  CRIS i 
prestació dels serveis d’integració, formació i migració de dades a adjudicar pels tràmits 
del procediment obert, sotmès a regulació harmonitzada, amb diversos criteris 
d’adjudicació de valoració subjectiva i objectiva. El pressupost de la licitació va ser 
425.000 € i finalment va ser adjudicat per valor de 416.690 € a l’empresa ELSEVIER 
BV. Comparativament EGRETA té uns costos de manteniment més baratos que el 
FENIX. El cost d’adquisició del programari per la UAB ha estat 0 € perquè es va finançar 
amb un projecte d’investigació específic. Ja s’ha fet la connexió amb tots els aplicatius 
de la casa. Ara es desenvoluparà la segona fase de connexió amb altres programaris. 
L’EGRETA està preparat perquè els continguts estiguin en català i anglès, tot i que el 
gestor intern del programari està en anglès i castellà (annex núm. 2). El vicerector de 
recerca finalitza la presentació dient que aquest aplicatiu està essent utilitzat per 300 
universitats al món. Hi ha universitats a Espanya que estan interessades en adquirir 
aquest programari.  
 
Seguidament s’obre un torn de paraules on hi ha membres que manifesten la seva 
insatisfacció del rendiment que està donant aquest programari perquè és una eina d’una 
empresa aliena, depenem de la mateixa; perquè la UAB és l’única universitat a Espanya 
que fa servir aquest aplicatiu; perquè el currículum vitae normalitzat no es pot fer bé amb 
aquest programari; perquè pel professorat no és una eina àgil.   
 
 
7. Informe sobre la política de Ciència Oberta i aprovació dels criteris d’adjudicació APC. 
  
El vicerector de recerca informa que a la propera comissió es plantejarà la política de 
ciència oberta amb més profunditat perquè en la sessió d’avui no hi ha temps per poder-
la tractar amb la dedicació que es mereix.  
 
No obstant, la vicerectora d’Innovació i de Projectes Estratègics dona entrada a la 
senyora Núria Casaldàliga, directora del servei de Biblioteques. Aporta presentació 
sobre la Ciència oberta (annex núm. 3). El vicerector de Recerca i de Transferència 
informa que en la implementació de la política de ciència oberta es vol aplicar un sistema 
de bonus per publicacions gratuïtes i que el control d’aquests ‘bonus’ correspon a les 
biblioteques i es proposa aprovar la proposta de criteris per a l’assignació d’APC (annex 
núm. 4). 
   
A proposta de la delegada del rector per a Política Científica, la Comissió 
d’Investigació acorda, per assentiment: 
 
PRIMER.- Aprovar els criteris per a l’assignació d’APC en els termes de l’annex 
núm. 4.  
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SEGON.- Encarregar al  vicerector de Recerca i de Transferència l'execució i el 
seguiment d’aquests acords. 
 
QUART.- Comunicar els presents acords al vicegerent de recerca, per tal que porti 
a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
8. Aprovació, si escau, d’una nova convocatòria de re-assignació de TSR. 
 
El vicerector de Recerca i de Transferència informa que el 25 d’octubre de 2018 la 
Comissió d’Investigació va aprovar uns criteris de priorització de places del programa 
de tècnics de suport a la recerca (TSR) de la UAB. Ara interessa aprovar els criteris per 
a la re-assignació de les places de TSR en els termes del annex núm. 5.  
 
A proposta del vicerector de Recerca i de Transferència, la Comissió d’Investigació 
acorda, per assentiment: 
 
PRIMER.- Aprovar la convocatòria de reassignació del programa TSR de maig de 
2021, d’acord amb el annex núm. 5.  
 
SEGON.- Encarregar al vicerector de Recerca i de Transferència l'execució i el 
seguiment d’aquests acords.  
 
TERCER.- Comunicar els presents acords al vicegerent de recerca, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
9. Informe sobre política de comunicació dels grups de recerca. 
 
Es retira aquest punt. 
 
 
10. Aprovació, si escau, de sol·licitud d’IVU.  
 
El vicerector de Recerca i de Transferència de Coneixements proposa informar 
favorablement el reconeixement com investigador vinculat a la Universitat al doctor 
Mario Pansera de la Universitat de Vigo perquè estigui assignat al Departament 
d’Empresa.   
  
La Comissió d’Investigació acorda, per assentiment: 
 
PRIMER.- Informar favorablement la sol·licitud de reconeixement d’investigador 
vinculat al doctor Mario Pansera, de la Universitat de Vigo, perquè estigui assignat 
al Departament d’Empresa.  
 
SEGON.-  Comunicar el presents acords al vicerector de Recerca i de 
Transferència de Coneixements i elevar les actuacions a aquest perquè emeti la 
corresponent resolució i la notifiqui als interessats i òrgans escaients.  
 
TERCER.- Comunicar els presents acords al vicegerent de recerca, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
11. Aprovació, si escau, de sol·licituds de reconeixement d’activitats de recerca. 
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Es retira aquest punt de l’ordre del dia de la sessió. 
 
 
12. Aprovació, si escau, d’adscripcions i desadscripcions d’investigadors a instituts 
propis o centres de recerca.  
 
Es retira aquest punt de l’ordre del dia de la sessió. 
 
 
PUNTS ESPECÍFICS DE LA COMISSIÓ DE TRANSFERÈNCIA DE CONEIXEMENTS 

I PROJECTES ESTRATÈGICS 
 
 
13. Informe de resultats d’un projecte de la convocatòria Proof of Concept. 
 
La vicerectora d’Innovació i de Projectes Estratègics dona la paraula al doctor Surrallés 
que explica el seu projecte de Proof of concept sobre  Inhibitors of DNA damage repair 
for cancer therapy en el Marc de la Unitat Mixta UAB – Sant Pau. Explica que el 
desenvolupa amb el doctor Minguillon i destaca l’ajut de Maite Ibern i la Natalia Ichaso. 
Explica que estan treballant en una nova forma de tractar el càncer que es destina a 
bloquejar la regeneració del càncer per tal que les cèl·lules tumorals no siguin resistents 
a la quimioteràpia. Van aconseguir una molècula que ataca a aquests reparadors. Es 
vol fer un fàrmac per fer preclinics i després passar als assajos clínics. Tenien varis 
paquets d’optimització. S’han fet tots els treballs compromesos. Aquest projecte 
augmenta el valor del producte. S’han fet dos passos d’optimització del producte.  
 
Finalitzada l’explicació del vicerector de Recerca agraeix la intervenció del doctor 
Surrallés i li pregunta sobre si el projecte pot aplicar els seus resultats imminentment 
davant la qual el doctor Surrallés comenta que és un procés molt llarg fins trobar la 
molècula per poder fer estudis in vivo.  
 
 
14. Afers de tràmit. 
 
No n’hi ha.  
 
 
15. Torn obert de paraules. 
 
El doctor Eduard Jose posa de manifest els problemes en la gestió interna amb l’Àrea 
de Gestió a la Recerca per avaluar la convocatòria dels ajuts a Departaments FI-DSUR. 
Aquest problema estava referit amb l’accés als expedients homologats i els grups de 
recerca.  
 
El doctor Jordi Carrabina pregunta si la Universitat disposa d’un programari de gestió de 
temps dedicats pels membres de l’equip d’investigació a projectes de recerca 
competitius per aplicar-los a les time-sheets. El vicerector de Recerca li comenta que  el 
CSUC ha iniciat un projecte amb la UPC per gestionar els time-sheets.   
 
A les 19:19 h el president aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta 
acta. 

 
 
 El secretari   
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Vist i plau 
El president 

 
  


